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Geachte burgemeester, 
 
In relatie tot de gepubliceerde veiligheidscijfers die ook te lezen waren op de website van 
De Limburger, hebben wij de volgende vragen voor u: 
 

1. Het aantal mishandelingen is gestegen. Is de oorzaak hiervan bekend en zo ja, 
wat is/zijn deze? Zo nee, hoe wil de gemeente dit achterhalen? 

2. Het aantal aangiftes inzake drugshandel is fiks afgenomen. Is dit ook de perceptie 
van de buurtbewoner of ontstaat hier een verschil tussen het aantal meldingen c.q. 
aangiftes en de daadwerkelijke overlast? 

3. Het aantal inbraken is gestegen in tegenstelling tot de rest van de regio. Enkele 
maanden geleden leek dit het geval te zijn in meer grensgemeentes. Is bekend of 
dit een patroon is? Zo nee, is er een oorzaak bekend?  

4. Hebben de coronamaatregelen hun weerslag op de projecten die politie en 
gemeenten normaliter uitvoeren om inbraken en andere high impact crimes te 
voorkomen? 

5. De lockdowns en andere periodes met maatregelen hebben hun weerslag gehad 
op de uitvoering van aanvalsplannen. Ook de capaciteit van handhaving en politie 
noodzaakt tot prioriteiten. Wat is de status van deze aanvalsplannen? Is er zicht 
op nadere acties nu er een periode met versoepelingen aankomt? 

 
 
Alvast hartelijk dank voor uw antwoord. 
 
 
 
Sander Gorissen,      
Raadslid PvdA Kerkrade 
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